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Páty Önkormányzatának lapja

Választás 2024



2024. augusztus 18. 21 óra   –   FERGETEGES - SISSI LEGENDÁJA
„A Sissi-ként ismert Erzsébet királyné, I. Ferenc József császár felesége 
1854-ben, 16 éves korában vált az Osztrák Birodalom első asszonyává. A 
gyönyörű, érzékeny és vadóc nő egész életében a szerepével járó fullasztó 
kötöttségek elől menekült. A boldogságot és a szerelmet Magyarországon 
találta meg, ahol a nemesi udvar rajongott érte, különösen az ország leg-
szebb férfijának tartott Gróf Andrássy Gyula. Vonzalmuk azonban soha nem 
teljesülhetett be…

Meskó Zsolt író - rendező története alapján eme legendás és misztikus 
szerelem ihlette az ExperiDance és a 100 Tagú Cigányzenekar szólistáinak 
közös produkcióját. A táncdráma hősei egy lázadó királyné, egy vakmerő 
gróf és egy csodaszép cigánylány, akik eltáncolják a soha be nem teljesülő 
szenvedély hol felfokozott, hol gyötrelmes pillanatait. 
Rendező: Meskó Zsolt, táncképek: Re-Production Team

A szerelmes találkozások és elválások művünkben egy pompázatos bálon 
történnek, ahol a 100 Tagú Cigányzenekar szólistái húzzák a talpalávalót. A 
zenekar, mely 2014 márciusától hivatalosan is hungarikum, vagyis magyar 
nemzeti csúcsteljesítmény, táncművészeink mellett további garancia a fer-
geteges színházi élményre.”

2024. augusztus 19. 21 óra   –   SZÁLLJ FEL SZABAD MADÁR
Dalból, versből és táncokból emlékező nép hírében állunk a nagyvilágban. 
Meggyőződésünk, hogy a jelen korban is kellenek olyan súlyponti esemé-
nyek, ahol ezek a zenei csodák át tudnak örökítődni a felnövekvő generáció 
számára. Amikor ezt a válogatásművet életre hívtuk, az egyik célunk ez volt. 
Egységbe rendezni azon eddig nagytöbbségében csak szemelvényekben lé-
tező tételeket, melyek így és ezen formában, egy közös blokkban még soha 
nem hangzottak el. Hisszük, hogy tartoztunk ezzel magunknak és környe-
zetünknek is egyaránt.

A látvány emelésére a 21. század LED visual színpadtechnikáját hívjuk 
segítségül, a mikrofonoknál pedig olyan kiváló előadók, mint: Mészáros Árpád 
Zsolt - MÁZS, Nagy Szilárd, Ragány Misa, Réthy Zsazsa,  Molnár Ágnes, Békefi 
Viktória, Tarján Pál. Előadás rendezője: Vári János, zenei rendezője: Benedekfi 
István, LED visual animációk: Szűcs Norbert, Koreográfus: Torma Zsolt. 

Szeretettel ajánljuk előadásunkat a figyelmükbe, legyenek Önök is az 
élmény részesei!

Online jegyvásárlás: jegyx1.hu     –     Személyes jegyvásárlás a Pátyi Művelődési Házban, készpénzes fizetési lehetőséggel.
Jegyárak: Előadásonként 8.000 Ft normál és 5.000 Ft kedvezményes ár (Pátyi lakcímkártya felmutatásával érvényesíthető)

Bérlet: 15.000 Ft teljes és 8.000 Ft kedvezményes ár (Pátyi lakcímkártya felmutatásával érvényesíthető)
A bérlet augusztus 18-án a Sissi legendája, illetve augusztus 19-én a Szállj fel szabad madár Szent István napi gálaelőadásokra érvényes.

A megvásárolt bérletek mellé AJÁNDÉK nyakpántot adunk a belépéskor. A lakcímkártyákat a belépéskor ellenőrizzük!

PÁTYI SZABADTÉRI SZÍNHÁZ  - TEMPLOM TÉR
A nagy sikerre való tekintettel idén újra megrendezzük szabadtéri nyári színház programunkat, amelynek keretén belül 2 előadást szervezünk.

LÉPJEN BELJEBB!

Alapító: 
  Fotó: 

Főszerkesztő:  Szerkesztőség címe, elérhetősége:

Kiadó:  Lapzárta: 

PÁTY KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 2071 Páty, Kossuth Lajos u. 83. 06 23 555 531 titkarsag paty.hu
A terjesztéssel kapcsolatos észrevételeket az Önkormányzatnak jelezzék. A címlap és a 22. o. fotóit Szádvári Ferenc készítette.

SZÁDVÁRINÉ KISS MÁRIA 2071 Páty, Kossuth Lajos u. 83.
szadmari@gmail.com          06 70 600 7708

PÁTY KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA     szadmari@gmail.com minden hónap 20.
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MSK z tördelés, korrektúra



Rendhagyó választásra készülünk. Magyarország történetében először, az önkormány-
zati választásokat együtt tartják majd az európai parlamenti voksolással június 9-én. 
Ennek ellenére a jelenleg működő önkormányzatok mandátuma nem jár le auto-
matikusan, hanem 2024 októberéig szól. Tehát a júniusban megválasztott képviselő-
testület munkája csak októberben indul majd.

Számtalan beruházás van folyamatban jelenleg is a településen, ezek közül néhány érzékel-
hető, de vannak olyanok is, amik engedélyre várnak. Mikor e cikket írom a Telki út felújítása

már elkezdődött. Ezen az útszakaszon a Páty tábláig nagyfelületű káty zást rendeltünk meg a Magyar Közúttal 
koprodukcióban. (A teljes felújítás olyan magas költség, hogy az állami forrást igényel majd.)

A Rákóczi út már teljes hosszában megújult, elkészült a Zsámbéki-kanyarban épült új csomópont is. A bekötő-
út átadása is hamarosan megtörténik, így a Torbágyi út, az Iskola utca és a Kossuth utca átmenő forgalma csökkenni 
fog. Több mellékút aszfaltozása jelenleg is zajlik. Mindezen beruházások várhatóan június első felére elkészülnek.

A Közösségi Ház kerítése is megújul, mindezt hosszas egyeztetési folyamat előzte meg a Műemlékvédelemmel, de 
szerencsére találtunk megoldást. Nem egy szimpla kerítésről van szó, a bontás majd alapozás után faragott mész-
követ és tetemes mennyiségű kovácsoltvasat használnak fel az építéshez, de úgy gondoljuk 10 évenként ilyen típusú 
fejlesztésekre is fordíthat az önkormányzat, hiszen az épített, kulturális érték megőrzése fontos feladat, településünk 
egyik központi részének méltatlanul elhanyagolt szakasza pedig megszépülhet. 

A CBA mellett a Rossmannal szemben is gyalogátkelő létesül, a beruházás szerepel a költségvetésben jelenleg a 
Magyar Közút engedélyére vár. Szintén a Közút engedélyére vár a pékség előtti terület, a szegélykövek már elké-
szültek, itt térkövezett parkoló épül hamarosan a tulajdonosoknak köszönhetően.

A környék legnagyobb múltra visszatekintői ingyenes fesztiválja, idén 30. alkalommal június 14-től 16-ig vár 
minden kedves látogatót a Pincehegyre. Emlékezetes programokból, többek között az 50 éves EDDA zenekar 
fellépéséből és egyéb sokszínű, kulturális, szórakoztató produkciókból válogathat minden érdeklődő. Látogas-
sanak ki, érezzék jól magukat!

ú

Székely László – polgármester

Szádváriné Kiss Mária – főszerkesztő MSK z
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Május hava a „nyár aggodalmas adventje”, mert benne a 
jövendő termés féltése, hisz a hajnali fagyok még kárt 
tehetnek a sarjadó életben. 

Ígéret hava most a helyi társadalmak életében is a 
várakozás ideje, hisz az önkormányzati választások okoz-
hatnak hirtelen fagyokat, de ragyoghat az érlelő Nap is. 
Rajtunk múlik! Döntésünk közösségünk mellett egyéni 
jól létünkre is kihat, amint személyes döntéseink, viszo-
nyulásaink is közös boldogulásunkra. 

Nem árt ha a bölcsesség és felelősség dolgában is 
figyelmezünk eleinkre: „A felülről származó bölcsesség elő-
ször is tiszta, aztán békeszerető, méltányos, engedékeny, irgalom 
tölti el és gazdag termést hoz, nem részrehajló, nem képmutató.” 
(Jakab3,17)

Ezekkel a gondolatokkal ajánlom lapunkat.

BÖLCSESSÉGET!

Tisztelt Pátyiak!

2024. május
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Aranyrigó énekét
a szívembe zártam.
Ahány levél lengedez
szélringatta ágon,

ahány harmatcsepp ragyog
fűszálon, virágon
Édesanyám, fejedre
annyi áldás szálljon

Móra Ferenc: Anyának

Álmomban az éjszaka
aranykertben jártam.
Aranykertben aranyfán
aranyrigót láttam.
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ÚJ ÚTVONALAKON A KANYARGO

Hónapok óta egyeztetünk a Volánbusz Zrt és a KTI 
Közlekedéstudományi Intézet Nonprofit Kft. munka-
társaival egy a Volánbusz által üzemeltetett Kelenföld 
gyorsjárat indításáról. 

A gyorsjárat elindításával a KanyarGo helyi buszjárat 
menetrendjének és útvonalának az átszervezése is in-
dokolttá válik. 

Idén január óta tervezzük egy Mézes-hegyre betérő 
járat lehetséges útvonalát, továbbá azon dolgozunk, 
hogy a Pátyról és környékéről Biatorbágyra általános 
és középiskolába járó gyermekek közvetlen KanyarGo 
járattal, biztonságban és időben a szomszédos város 
intézményeibe is eljussanak.

Így terveink szerint idén szeptembertől mind 
reggelente Biatorbágy felé, mind délután onnan vissza 
Pátyra lesznek közvetlen iskolajáratok. Ennek érdekében 
február környékén már felvettük a biatorbágyi iskolák 
igazgatóival a kapcsolatot, egyeztettünk a település 
polgármesterével, Tarjáni Istvánnal, és igényünkkel 
megkerestük az illetékes minisztériumot.

Az M1 autópálya pátyi csomópontjához bekötő új elkerülő út forgalomba helyezése a KanyarGo műkö-
désének felülvizsgálatát is szükségessé teszi.  A lakosság véleményének pontosabb megismerése érdekében 
május 5 és 15-e között online felmérést készítettünk. Ennek alapján folytatjuk az év elején megkezdett 
tervezési munkát.

Somogyi Farkas Tamás – önkormányzati képviselő

2024. május

A lakossági felmérés eredményéről és az új menet-
rend és útvonal részleteiről egy későbbi időpontban 
tájékoztatjuk a lakosságot. 

Köszönjük, hogy igénybe veszik a KanyarGo helyi 
buszjárat szolgáltatását. 

Kanyarogjunk célunk felé biztonságban Pátyon! 

TESZEDD! 2024 

2024. április 28-án (vasárnap) véget ért az egész 
héten tartó – országos – önkéntes szemétgyűjtő 
akció, a „TeSzedd! Önkéntesen a tiszta Magyar-
országért 2024” program, amelyet idén is a Pátyi 
Önkormányzati Rendészet szervezett települé-
sünkön. 

Az Energiaügyi Minisztérium támogatásával és az 
NHKV Zrt. koordinációjával megvalósuló akció kere-
tében, országszerte több mint százezren gyűjtötték a 
szemetet a közterületekről. Pátyon két helyszínen, 
összesen 17 fő önkéntes (köztük két gyermek!) gyűjtött 
össze közel 40 zsáknyi szemetet, valamint kb. 12 m3 
egyéb nagydarabos hulladékot. 

Ezúton is szeretnénk minden résztvevőnek 
kifejezni hálás köszönetünket!

 
Pátyi Önkormányzati Rendészet
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A választási ciklus végéhez közeledve, a Gazdálkodási Bizottság elnökeként röviden áttekintem az 
elmúlt ciklus főbb elvégzett feladatait. Nem könnyű és nem is hasznos merev határvonalakat vonni a 
ciklusok között, úgy, hogy a polgármesterrel együtt, több mint egy évtizede szolgáljuk a településünket. 
A 2010-ben megírt programunkban lefektetett elveket ma is érvényesnek tartva igyekeztünk a közjó 
szolgálatában eljárni. Az akkor meghatározott fejlesztések közül, többet is sikerült megvalósítani. 

GAZDÁLKODÁSI BIZOTTSÁG

A beruházások esetében jól 
állunk saját forrás tekintetében, de 
így is vannak olyan, régen várt és 
szükséges fejlesztések, amelyek meg-
haladják a pénzügyi lehetőségeinket. 
Ilyen a most épülő, lassan átadásra 
kerülő Nyugati – elkerülő út is, mely 
teljes egészében állami forrásból 
épült, vagy a sportcsarnok, amelynek 
beruházását az állam leállította a 
háború kitörése után, de nem adjuk 
fel, keressük a lehetőségeket.

Tervek készültek egy nyolccso-
portos óvoda, az egészségház, a főút, 
a szennyvíztisztító, számos belte-
rületi út építésére, a kastély, a nagy-
pince felújítására. Minden fejlesz-
téshez tervek szükségesek. Tervek 
nélkül nem lehet pályázni, nem lehet 
támogatásért lobbizni, nem lehet 
építeni. Ezek a tervek viszont biz-
tosítják, hogy minden pályázati le-
hetőséget ki tudunk használni. Elő-
fordul, hogy egy-egy beruházás a 
pályázati lehetőség kihasználása miatt 

2024. május

előrébb kerül a terveinkben. A szük-
séges önerőt mindig elő tudtuk te-
remteni a növekvő adó bevételekből.

Végül rövid felsorolás az elmúlt 
négy-öt év fejlesztéseiről. A főút és 
több mellékutca aszfaltozása, több 
helyen járdaépítés, Jenei dűlőben csa-
padékvíz-elvezetés és közvilágítás-
fejlesztés, Bölcsődeépítés, majd 
egy magánbölcsőde megvásárlása. 
A Tyúkanyó óvoda épületeinek te-
tőcseréje és födém megerősítése, a 
Bocskai iskolában kialakítottunk egy 
új osztálytermet, illetve tovább fej-
lesztettük a Bocskai ösztöndíj prog-
ramot. Építettünk streetball és bringa 
pályát, új játszóteret, és két régit 
felújítottunk, további játékokat he-
lyeztünk el. A tűzoltó szertárat is 
fokozatosan felújítjuk.

Megvásároltuk a Kozáromi-tavat, 
a kamera és wifi rendszert évről 
évre fejlesszük. Elindítottuk a helyi 
buszközlekedést és megszerveztük 
a helyi rendészetet.

Fontos tudomásul venni, hogy 
egy nagyon gyorsan változó korban 
élünk. Ez azt jelenti, hogy alkalmaz-
kodnunk kell, rugalmasan és lehető-
leg gyorsan. Számolnunk kell azzal, 
hogy megváltozott az életformánk. 
Az önkormányzatnak ma már fékez-
ni kell a további lakásszám növeke-
dést. Ezért módosítottuk a HÉSZ-t. 
Amikor a gazdasági területek beé-
pítéséről van szó, két dolgot érde-
mes figyelembe venni. Egyrészről 
szükséges logisztikai központok, rak-
tárak épülnek az autópálya mentén, 
mivel azokat a bevásárlóközpontokat 
ezekből a raktárakból töltik fel, ahová 
naponta betérünk, Tesco, Auchan, 
Penny, DM stb. Másrészt ezek a 
gazdasági szereplők jelentik a tele-
pülésünk számára a szükséges pénz-
ügyi bevételeket. Ők fizetik a helyi 
adókat, elsősorban iparűzési és épít-
ményadó formájában. Ez évtől az 
egyetlen, lakosok által fizetett, kom-
munális adót is megszüntettük.

Szabó István – elnök

Kedves Szülők!

Páty Község Önkormányzata – az elmúlt évekhez hasonlóan – ismét 
megszervezi a nyári napközis gyermektábort, ahol színes programokkal 
várják a résztvevő gyerekeket. 
A napközis tábor helyszíne továbbra is a Bocskai István Magyar-Német 
Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola. A gyermekfelügyeletet és a 
szabadidős programokat térítésmentesen biztosítja a települési ön-
kormányzat (kézműves játékok, kirándulások, játék, filmvetítés, fagy-
laltozás stb.) képzett szakemberek, pedagógusok közreműködésével.

 

 
A tábor 2024. június 24-től 2024. augusztus 22-ig 

– 43 napon át – várja a „táborlakókat”.

NYÁRI NAPKÖZIS GYERMEKTÁBOR
Meleg ebédet (leves+főétel) térítés ellenében biztosítunk, normál 
étrend esetén bruttó 1.345,-Ft-ért, diétás étkezés esetén bruttó 1.680,-
Ft-ért. (A hátrányos és halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek szülei 
igényelhetik a térítésmentes étkezést gyermekeik részére.)

Jelentkezni lehet a Bocskai István Magyar-Német Két Tanítási Nyelvű 
Általános Iskola portáján elhelyezett jelentkezési lapok, valamint Páty 
község honlapján a tájékoztató mellékleteként feltöltött nyomtatvány 
kitöltésével és leadásával az iskola portáján. (Kérjük a nyomtatvány 
pontos kitöltését, különös tekintettel az igénybevétel időpontjára, 
szülők elérhetőségére, a gyermek étel-, vagy egyéb allergiájára stb.!)

A jelentkezési határidő: 2024. június 14. (péntek 12:00)
Várunk minden kedves táborlakót!   

Páty Község Önkormányzata nevében: – polgármesterSzékely László 
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2024. május

A választók jóvoltából 2019 óta vagyok képviselő, s a Jóléti Bizottság elnöke. Számtalan megoldandó 
feladat várt ránk ebben az időszakban. Szinte a megválasztásunk után jött a COVID-19 járvány, vele 
együtt egy olyan időszak, ami minden ember számára teljes mértékben rendhagyó intézkedéseket, 
addig nem tapasztalt létérzést, bizonytalanságot hozott. Engem, mint több évtizede az egészségügyben 
dolgozó szakembert is váratlan, és gyakran szomorú helyzetek elé állított, amint az Önkormányzatban is 
számos új helyzettel találkoztunk. Jó csapatban gyorsan és hatékonyan tudtunk dönteni és cselekedni.

JÓLÉTI BIZOTTSÁG

az ittenieknek. Kollégáim segítsé-
gével ez meg is valósult, amit teljes 
egészében az Önkormányzat finan-
szíroz. Ugyanígy a biatorbágyi 24 
órás ügyeleti, és a helyébe lépő új, 
mobil ügyeleti szolgáltatás fedeze-
tét is az önkormányzat biztosítja.

Legújabb, szintén jóléti intézke-
désekhez sorolható döntésünk volt, 
hogy a lakosság számára ingyene-
sen igénybe vehető lett klinikai szak-
pszichológus által nyújtott konzul-
táció. Az új orvosi rendelő meg-
építése rövid időn belül megvalósul, 
méltó helyet biztosítva a lakosság, 
és dolgozók számára is.
Ugyanilyen fontos volt és a bizott-

sági munkánkhoz tartozott az ok-
tatási intézmények támogatása, a 
kultúra területe, vagy akár a falu 
köztereinek szépítése. KanyarGo 
buszjárat elindítása sok iskolás szá-
mára könnyíti meg az iskolába járást. 
A helyi pedagógusok bérkiegészí-
tést kapnak. A járdaépítési progra-
mot folyamatosan valósítjuk meg, 
ahogy a játszótereket is fejlesztjük. 
A Művelődési Ház egyre gazdagabb 
programkínálattal várja a helyieket, 
s évről évre fontos számunkra a 
községben működő civil szerveze-
tek anyagi támogatása, hogy színe-
sítsék a közösségi életet.

A testület egyhangú szavazással 
döntött a védelemre elkülönített 
összegről, és intézkedésekről. (Fer-
tőtlenítő szerek vásárlása, fertőtle-
nítő lámpák felszerelése a rende-
lőkben, idősek, egyedülállók láto-
gatása.) Amikor a védőoltás meg-
jelent, a kormányhivatallal összhang-
ban, a helyi Polgármesteri Hivatal, 
a Művelődési Ház és a községüzemel-
tetés-PVK-dolgozóival együtt szer-
veztük meg a tömeges oltást. Ma is 
hála és köszönet jár minden közre-
működőnek.

Már régóta gondolkodtunk egy 
helyi vérvételi pont létrehozásán, 
hogy ne kelljen más községekbe járni

Kristó Sarolta – bizottsági elnök

A Zsámbéki-medencében az elsők között települé-
sünkön került bevezetésre az ingyenes wifi-, illetve 
a biztonsági kamera rendszer. Az elmúlt években 
52 kamerára bővült a hálózat. 

Ez idáig 3 lépcsőben korszerűsítettük már, az idén 
folyamatban van a 4. lépcsős korszerűsítés, így követve a 
technológiai fejlődést. Már 210 okoseszköz működik 
együtt az átviteli rendszerben. Ismét korszerűsítésre ke-
rült a mikróhullámú gerinchálózat 60GHz+5Ghz átviteli 
eszközökkel, és új megfigyelő végpontot kapott a rendőr-
ség, amelyet további 30 kamera fogadására is alkalmassá 
tettünk, az új autópálya lehajtó és bekötő út védelme 
érdekében. Integrálásra került a mesterséges intelligen-
ciát is használó rendszámfelismerő rendszer, és az egész 
medencére, kiterjedő LoRa hálózat vevő elemei, amely 
az okosotthonok, és gyerekek, kisállatok, autók, riasztók, 
tárgyak, önkormányzati épületek okoseszközeinek alap-
hálózatát biztosítja díjmentesen a Pátyiak számára, amivel 
Magyarországon az elsők vagyunk, az OKOSPÁTY 
fejlesztésünkön keresztül. Ezek a rendszerek a ma már 
meglévő, és leginkább a jövő feladatait szolgálják ki 
költségtakarékosan: okosotthonok érzékelőinek, riasz-
tóinak, jelzésátvitelére szolgál anélkül, hogy nagy 

OKOSPÁTY – Kamera- és wifi-hálózat a községben

költségek melletti vezetékes megoldások kiépítésére, 
vagy drága szolgáltatók igénybevételére lenne szükség.
Jelzésátvitelt biztosít majd a helyi fontos szolgáltatást 
végző közmű, és önkormányzati telepek között, a hibákra 
történő azonnali reagálás biztosításával, az üzemelte-
tett gépészeti rendszerek (például: kazánok, villamos be-
táplálások, hibajelzések, vészjelzések), jelzéseit, de használ-
hatják akár a helyi kisvállalkozók, lakosok is). Az APRS 
rendszerünk például díjmentes lehetőséget nyújt egy 
nyakörv felhelyezésével az elkóborolt kutyák, macskák, 
haszonállatok, autók, kerékpárosok nyomkövetésére. A 
faluüzemeltető és az önkormányzat minden gépkocsi-
jának, munkagépeinek mozgása díjmentesen követhető 
lehet jelentős költséget megtakarítva.

Nyárra kihelyezésre kerülnek a trafiboxok a Pátyra 
beérkező gépjárművek sebességtúllépésének hatósági 
ellenőrzésére, a lopott autók kiszűrésére, és a nagy 
sebességtúllépések miatti balesetek csökkentésére.

Schneider Mihály – Alapítvány Páty Fejlesztéséért (APF) elnöke
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25 évesen, a legifjabb képviselőként került be a testületbe, s 2022 óta társadalmi megbízatású alpolgármestere 
a településnek Dr. Bencze Gergő János. S mostanság a pátyi háziorvosi rendelőben is lehet találkozni vele, ugyanis 
jelenleg a háziorvosi szakképzésben vesz részt. Az eltelt önkormányzati ciklusról faggatom elsősorban.

„Székely László polgármester úrral kiválóan kiegészítjük egymást”

DR. BENCZE GERGŐ JÁNOS ALPOLGÁRMESTER

sokat tettek, az autópálya lehajtó és az 
elkerülő út. Ugyanakkor nagy ösztön-
zést kaptam még Székely László pol-
gármestertől is, aki két éve felkért al-
polgármesternek. Váratlan fordulatot 
jelentett számomra a felkérés, de kide-
rült, hogy polgármester úrral igen jól 
tudunk együttműködni, kiegészítjük 
egymást és a csapatban is megvan az 
összhang. Egy megbízható, becsületes 
polgármester áll a településünk élén, 
akinek megvan a respektje előttünk.

– Milyen területekért felel?
– Előbb képviselőként kisebb 

saját projekteket vittem, mint az 
ingyenes komposztláda osztás, közel 
ezer család élt ezzel a lehetőséggel 
az elmúlt években. De ilyen volt 
például az életfa program, aminek 
keretében őshonos gyümölcsfát aján-
dékozunk az újszülöttek családjának. 
Szemétszedéseket, faültetéseket szer-
veztünk. Aztán alpolgármesterként 
meg fokozatosan szinte mindenbe 
bevonódtam. A műszaki osztállyal 
szorosan együttműködve dolgozom. 
Természetesen, nem mérnöki fela-
datokat látok el, hanem a szerve-
zésben segítek, a szakmai javaslatok 
alapján a lakossági igényeket figye-
lembe véve a döntésekben veszek 
részt. A Tyúkanyó óvoda felújítást 
például az elejétől kezdve felkarol-
tam. Amikor le akarták bontani, de 
az újra nem volt pénzünk, azt mond-
tam, kezdjük el felújítani lépésről 
lépésre a régit. Először vízszigetelés 
történt, majd vízelvezetés, tetőfel-
újítás, kazáncsere. Idén már kész 
lesz a hőszigetelés is, szépen megújul 
a régi épület. A környezet- és termé-
szetvédelem mindig a szívügyem volt. 
A helyi egészségügyi ellátás javítása 
ugyancsak fontos számomra. Most 
például szűrőprogramot szervezünk 
júniusban a lakosságnak, de már van  

ingyenes pszichológiai konzultáció 
is, ami egy öt alkalmas pszichológiai 
vezetést jelent a pátyiaknak, az önkor-
mányzat finanszírozza. Itt azt szeret-
nénk elérni, hogy a háziorvosok legye-
nek az előszűrők, s küldjék szakember-
hez konzultációra a beteget például 
gyászreakció, depresszió esetén. Ez 
heti két napi rendelést jelent Koszo-
rús Zsófia részéről, de annyira nép-
szerű lett már az elején, hogy biz-
tosan bővítenünk kell. A célunk az, 
hogy minél több egészségügyi szol-
gáltatás elérhető legyen helyben, ilyen 
az önkormányzati vérvételi pont is. 
Hétköznap 8–16 óráig házhoz menő 
orvosi ellátást rendeltünk, szintén ön-
kormányzati forrásból. Eredménynek 
tartom továbbá többek között azt 
is, hogy amióta alpolgármester va-
gyok sikerült a Körtés 2 lakópark 
településrendezési szerződését közös 
megegyezéssel felbontani, így ott nem 
épül lakópark. És elfogadtuk a HÉSZ 
módosítást, aminek eredményeként 
új ikerházat sehol nem lehet már épí-
teni Pátyon, aki eddig nem kapott épí-
tési engedélyt. A legfőbb problémánk 
ugyanis a túlnépesedés, ami gondot 
okoz a forgalom, az iskola, óvoda, 
bölcsőde terén is. Ebben erre szako-
sodott jogászok segítik a munkánkat.

– Komoly kihívás a háziorvosi 
hivatás, a közszereplés mellett 
négy gyermek édesapjának is len-
ni. Mennyi ideje marad a családra?

– Sokszor nem vagyok otthon, de 
amikor igen, akkor igyekszem jól ki-
használni az együtt töltött időt és 
megtalálni a kiszámíthatóságot benne. 
Szerencsére a nagyszülők este és hét-
végente tudnak segíteni, feleségemnek 
pedig elképesztő teherbírása van, nél-
küle nem tudnám ezt csinálni.

MSK z

– Megválasztásakor beszélget-
tünk utoljára, akkor még nőgyó-
gyásznak készült. Miért váltott?

– Két év után váltottam, ugyanis 
amikor már a harmadik gyermekünk 
is megszületett, a család, az önkor-
mányzati munka mellett a nőgyó-
gyászat már túl nagy terhet jelen-
tett számomra. A háziorvosi szak-
képzés jelentős részét az egyik pátyi 
háziorvosi körzetben, Dr. Dózsa 
Katalin mellett töltöm, ami kiváló 
tanulási lehetőség. A képzés mellett 
jelenleg a Budakeszi háziorvosi ü-
gyeleten dolgozom hétvégenként.

– Frissen végzett orvosként ha-
mar a mélyvízbe került, hiszen nő-
gyógyász rezidensként kivezé-
nyelték a Covid-osztályra.

– Igen, 2020 novembere és 2022 ta-
vasza között sokszor teljesítettem szol-
gálatot covidos betegek között. Nem 
volt könnyű időszak, főleg az elején 
eléggé féltettem a várandós feleségem. 
De nagyon sokat tanultam, kiváló 
mentoraink voltak. Sokszor kellett 
gyorsan improvizálni, nehéz helyzetek-
ben dönteni és azért felelősséget vál-
lalni, megedzett minket ez az időszak. 

– Anno elmondta, hogy nem po-
litikusnak készült, de gondolta, egy 
próbát megér. S hát az eredmény 
magáért beszélt, hiszen a második 
legtöbb szavazatot kapott képvise-
lőként jutott be a testületbe. Ma 
miként látja a döntését és meny-
nyire érzi a lakosság támogatását?

– Sokan biztattak akkor és most 
is, hogy vállaljam a közszereplést, 
és magam is megkedveltem ezt a 
munkát. Sőt, ha lesz rá lehetőségem 
szeretném folytatni is, hiszen szá-
mos folyamat kezdődött el ebben a 
ciklusban, amit jó lenne tovább 
vinni, és sok eredményt is elértünk. 
A legnagyobb például, amiért sokan,  



A Képviselő-testület áprilisi ülésén javaslatom-
ra egyhangúlag úgy határozott, hogy semmilyen 
akkumulátoripari beruházás vagy egyéb, környe-
zetre jelentős hatást gyakorló tevékenység Pátyon 
való elhelyezését nem támogatja. 

Ezt a HÉSZ egyébként sem teszi lehetővé, és ezen 
a Testület nem kíván változtatni. A Képviselő-testület 
elhatárolódik minden ezzel ellentétes megnyilvánulástól, 
ami a lakosság megfélemlítésére alkalmas.

Ismeretes: Páty területén csak környezetre jelentős 
kedvezőtlen hatást nem gyakorló gazdasági tevékenysé-
gek folytathatók, azt megengedő terület nincs kijelölve.
Álláspontunkat a HIPA Nemzeti Befektetési Ügynök-
ségnél megértették és válaszlevelük szerint feltétlenül 
tiszteletben tartják. „A jövőben esetlegesen felmerülő, akkumu-
látoripari ágazathoz köthető befektetői érdeklődések esetén nem 
ajánlják a vállalatok figyelmébe a településen elérhető ipari 
ingatlanokat.”

Székely László – polgármester
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biztos és Páty Község Önkormány-
zatától jómagam vettünk részt. A 
sajtótájékoztatón Illés Boglárka 
államtitkár kiemelte, hogy az utóbbi 
évek válságai megmutatták, hogy az 
önellátásnak kiemelt fontossága van, 
különösen az élelmiszeripar területén, 
ezért igen fontos jelentősen támogatni 
ezeket a szektorokat. A magyar családi 
tulajdonban lévő Kemenes Cukrász 

PÁTYON ÉPÜL A KEMENES CUKRÁSZAT ÚJ ÜZEME
Még alpolgármesterként bízott meg Székely László polgármester, hogy találjak vállalkozásokat a PVK 
hulladék udvar mögött kialakított hat darab önkormányzati telek eladására. Elsők között a Kemenes Cuk-
rászat tulajdonosaival sikerült megegyeznem, hogy új cukrászati üzemüket ezen a területen valósítsák meg. 

Az azóta eltelt pár év alatt elké-
szültek a tervek és már a kivitelezés 
is előrehaladott állapotban van. Az 
1,8 milliárd értékű beruházás várha-
tóan az év végéig elkészül, melyet 
az állam 620 millió forinttal támogat. 
Közel 100 alkalmazottnak biztosít 
majd munkalehetőséget, valamint 
képzési és gyakorlati helyként is funk-
cionál a jövőben mintegy 2400 nm-en.

Az ünnepélyes bejelentésre 2024. 
május 9-én a Külgazdasági és Kül-
ügyminisztérium Duna parti épüle-
tében került sor, ahol a cég vezető-
sége mellett Illés Boglárka államtit-
kár, Menczer Tamás, a választókerü-
let parlamenti képviselője, Joó István, 
a HIPA Nemzeti Befektetési Ügy-
nökség vezérigazgatója; kormány-

Manufaktúra Kft. ezzel a fejlesztés-
sel a nemzetközi piacra is ki szeret-
ne lépni. 

A Kemenes Cukrász Manufak-
túra 2011-es alapítása óta a kis családi 
vállalkozásból mára több, mint 60 
főt foglalkoztató üzemmé, az ország 
egyik legkorszerűbb cukrászati gépeivel 
felszerelt sütödéjévé vált és folyama-
tosan fejlődik.

Elkészültek a 3D-s PÁTY betűk a lehajtó utáni 
első körforgalomban, a költséget teljes egészében 
az utakat kivitelező Hazai Építőgép Társulás állta! 
Ezúton is nagyon köszönjük nekik!

Páty környezetében négy körforgalom is épült fél 
éven beül. Ezekben a körforgalmakban, illetve az út 
menti  egyéb területeken a Pilisi Parkerdő Zrt. végzi a 
növények ültetését. Jelenleg még az építő cég gondos-
kodik a körforgalmak rendben tartásáról, önkormányza-
tunk kéri majd, hogy ezeket, amint lehetséges, adják át 

A KÖRFORGALMAK ÉS PÁTY

a kezelésünkbe. Így a jövőben igyekszünk majd még esz-
tétikusabbá alakítani őket. Ősszel, amint látjuk, hogy az 
eddig elültetett növények mellett hova érdemes, szüksé-
ges és lehetséges még fákat, bokrokat ültetni, a Zsámbéki-
kanyar új csomópontjában, illetve egyéb területeken, azt 
külön az önkormányzat finanszírozásában megtesszük.

Székely László – polgármester

HATÁROZATBAN IS MEGERŐSÍTVE

Somogyi Farkas Tamás – önkormányzati képviselő
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A 10 000 vagy ennél kevesebb lakosú településeken a választás ún. „egyéni listás” választási rendszer 
alkalmazásával történik: a szavazólapon a választópolgár legfeljebb annyi jelöltre adhatja le szavazatát, 
ahány képviselő a településen választható (kevesebbre szavazhat, de többre nem). 

A 10 000 vagy ennél kevesebb lakosú településen, tehát Pátyon is, mindenki ugyanazon jelöltek 
közül választhat. Június 9-én, a helyi önkormányzati választáson kerülnek megválasztásra a nemzetiségi 
képviselők is. 

A pátyi Német Nemzetiségi Önkormányzat képviselőjelöltjei: Tolnainé Megtért Mária, Dankó 
Szilvia, Vincze-Vanyek Bernadett, Megtért István Attila, Görög Ágnes, Kissné Peregovits Krisztina.

Pátyon Roma Nemzetiségi önkormányzatot is választanak.

43 éves ügyvéd vagyok, a PKKE polgármesterjelöltje, 3 gyermek édesapja, lokál-
patrióta. Pátyon rendet, nyugalmat és kiszámítható fejlődést szeretnék a követ-
kező években. A jó célokért mindig sokat kell dolgozni, de megéri! Ha bizalmat 
kapok, polgármesterként egy átlátható, hatékonyan gazdálkodó Önkormány-
zatot fogok vezetni. Mindenkire számítok, akinek fontos Páty és a gyermekeink 
jövője. Kérem szavazatával támogassa a változást, támogassa a PKKE jelöltjeit! 
Páty többet érdemel!

Csapatunkat ajánlom!
Jelöltjeink közül hatan most is képviselők, van köztünk orvos, korábbi élsportoló, 
tanár, mérnök, marketing szakember, egészségügyi dolgozó. Az elmúlt 4 év nem 
boldog békeidőben telt, de elmondhatjuk, hogy még így is történelmi beruhá-
zások valósultak meg Pátyon. Kérem, hogy június 9-én újból tiszteljenek meg 
bizalmukkal engem és a közös képviselőjelöltjeinket!
Politikai csatatér helyett, nyugodt, folyamatos előrelépésre, és erős érdekérvé-
nyesítő képességre van szüksége Pátynak.

Ügyvéd, független képviselő és polgármester jelölt vagyok.
10 évet külföldön éltem. Nagy ingatlanfejlesztésekben vettem részt. 
2008-tól Pátyon élek, a Levendula Idősek Házát vezettem. Közöm volt a Várady 
kastély mögötti lepusztult terület romjainak felszámolásához, a Bocskai utca és 
járdák megépítéséhez. 2023-ban a Bocskai-Erkel közötti járdaépítés és kastély-
kerti sitt elszállítás költségeit a családom finanszírozta.
Iránytűm: „A haza minden előtt” (Kölcsey Ferenc)

1 – DR. KOVÁCS FERENC – polgármesterjelöltképviselő- és 

3 – DR. KOVÁCS JÁNOS – képviselő- és polgármesterjelölt

2 – SZÉKELY LÁSZL  Ó – polgármesterjelölt

FÜGGETLEN

P KEK
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1 – SZABÓ SZILVIA – képviselőjelölt

Független képviselőjelölt vagyok.
2001 óta élek Pátyon a családommal. Egy gyermekem van. Legfontosabb szá-
momra, hogy Páty élhető és szerethető település maradjon. Közös és okos dön-
téseket meghozva haladjunk előre a fejlődés útján. Egy nyugodt, békés, értéket 
teremtő munkát szeretnék folytatni a képviselőtestületben. Kérem, hogy támo-
gassák a szavazatukkal a megválasztásomat!
Előre is köszönöm a bizalmukat.

65 éves, idén nyugdíjba vonuló vállalkozó vagyok. 23 éve élek Pátyon. Alapító 
tagként részt vettem a szűkebb lakókörnyezetem érdekeit képviselő Zsámbéki-
kanyar Egyesület létrehozásában. 2010-2015 között Páty önkormányzatának, 
településfejlesztéséért és gazdálkodásáért felelős alpolgármestere, és egy évig a 
PVK felügyelőbizottsági elnöke voltam. Friss nyugdíjasként még elég erő és 
motiváció van bennem ahhoz, hogy a szakmai tudásomat és a kapcsolatai tőké-
met a település érdekében kamatoztassam.  

36 éves  vagyok, születésem óta élek Pátyon. 
Vendéglátásban és szépségiparban dolgozom. 
Sokféleképpen vettem ki részem a közösség életében, Ifjúsági klub vezetése, 
pagoda felújítása, rendezvények. Régóta a fiatalok, szépkorúak és rászorulók 
foglalkoztatnak, hogyan és milyen módon lehetne segíteni őket. A fenti célokat a 
PKKE csapatában tudnám képviselni.

44 éve élek Pátyon. Négy felnőtt gyermekem van és egy unokám. 13 éve dolgo-
zom helyben mint körzeti ápolónő. 2008 óta veszek részt a pátyi közösségi 
életben, 2010 óta a Jóléti Bizottságában külsősként, 2019 óta pedig képvise-
lőként és bizottsági elnökként. Az oktatást és a kultúrát érintő ügyek kiemelten 
fontosak számomra. Ezekért és a közterületek szépítéséért, új közösségi tér 
megteremtéséért kívánok dolgozni.
Mottóm: „Béke és szeretet az élet legszebb kincse, az legyen falunk állandó vendége.”

2 – VARGA ISTVÁN – képviselőjelölt

4 – KRISTÓ SAROLTA – képviselőjelölt

3 – SZOJKA FERENC – képviselőjelölt

FÜGGETLEN

MOMENTUM

P KEK

FIDESZ 
KDNP
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5 – SOMOGYI FARKAS TAMÁS – képviselőjelölt

Nős, három gyermek apja, közigazgatás, digitális térségfejlesztés végzettségű 
vagyok. 10 éve képviselő, 2019 és 2022 között alpolgármester.
Évek óta részt veszek a helyi civil életben, először a PáKICs cserkészcsapat, 
jelenleg pedig a Pátyi Suli Alapítványban. Katolikusként támogattam a temető ká-
polna felújítását és az új cserkészotthon megépítését.
Feladatom volt a KanyarGo buszjárat indítása, a Rozmaring Bölcsőde megvásár-
lása, a mézeshegyi utak rendezése és az iskolai mászófal megépítése.

Független önkormányzati képviselőjelöltként indulok.
47 éve élek Pátyon, nős vagyok, két gyermek édesapja. Foglakozásom vállalkozó.
Konzervatív gondolkodásúnak tartom magam, akinek fontos a család és a 
hagyományos értékrend. Az Önök bizalmából 21 éven keresztül voltam önkor-
mányzati képviselő, ebből 4 évig alpolgármesterként dolgoztam. A megszerzett 
tapasztalataim alapján ismerem Páty problémáit és lehetséges fejlődési irányait, 
ezért szeretnék Páty közéletében aktívan részt venni.

Többdiplomás villamosmérnökként dolgozom, innovatív elektronikai eszkö-
zöket tervezek. Csodálatos feleségemmel és egyéves kisfiúnkkal élünk Pátyon, 
ahol évek óta aktívan részt veszek a helyi civil életben. Főként az önkormányzati 
átláthatóságért küzdöttem, és környezetvédelmi ügyekkel foglalkoztam. Fontos 
számomra a lakosság bevonása a döntéshozásba. 
A PKKE képviselő-jelöltjeként szeretnék még hatékonyabban fellépni ezekben 
az ügyekben, ezért kérem támogatásukat a június 9-i választáson.

41 éves vagyok. A Zsámbéki-kanyarban élünk feleségemmel és kislányommal. 
Épületgépész vállalkozóként dolgozom. Célom, hogy Páty kiszámíthatóan, dina-
mikusan fejlődjön. Egy átláthatóan működő Önkormányzatot szeretnék, amely 
végre partnerként kezeli a lakosságot. 
Képviselőként támogatnám a fiatalok ügyeit, a helyi sportot és kultúrát. Kérem 
támogatásukat, hogy a PKKE színeiben képviselhessem Önöket!

6 – SÁGI GYÖRGY – képviselőjelölt

8 – SZABÓ TAMÁS – képviselőjelölt

7 – FUTÓ GÁBOR – képviselőjelölt

FÜGGETLEN

P KEK

P KEK

FIDESZ 
KDNP
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9 – DR. BOGNÁR ANDRÁS – képviselőjelölt

Ősi pátyi famíliák leszármazottja vagyok, 2 ciklusban voltam polgármester és 2-ben 
települési képviselő. 17 évig szolgáltuk Sági György alpolgármester úrral szeretett 
falunkat. Átépítettük a  csatorna rendszert gravitációsra a falu teljes területén. 
160 ha iparterületet hoztunk létre. 17 km-es közutat építettünk 23 utcában.
Megvettük a kastélyt. Új ravatalozót, óvodát, általános iskolát építettünk. Évente 
támogattuk a helyi egyházakat. Kirchheim településsel kialakítottunk partnerségi 
kapcsolatot.

25 éve élek Pátyon a családommal. Szerencsés vagyok, mert a munkám, a magyar 
történelem kutatása és tanítása egyben a hobbim is. 
Meggyőződésem, hogy a múlt nem egy régi, elnyűtt, fogalom, hanem tiszteletre-
méltó gyökere az életünknek.  Képviselőként a békét tartom szem előtt és azt, 
hogy nekünk nem kell mindent újra kitalálni, hanem tudnunk kell használni 
őseink bölcsességét. Mézeshegyi lakosként igyekszem az itt élők sokszor nehéz 
problémáinak megoldását a lehetőségeimhez mérten segíteni.

Független jelölt vagyok, 56 éves, születésem óta Pátyon élek. Feleségemmel öt 
lányunk és 2 unokánk van. 2006 óta a közműszolgáltatásban vagyok, üzemmér-
nökség vezető helyettes beosztásban.
Jól ismerem településünk közműhálózatát, az ehhez kapcsolódó létesítmények-
kel, gondokkal és lehetőségekkel együtt.
Megválasztásom esetén elsősorban a vízhálózat, a szennyvíz telep bővítése és 
korszerűsítése, a csapadékvíz elvezetés az, amiért tenni szeretnék. 

7 éves koromban költöztünk Pátyra, itt nőttem fel a református gyülekezet és a 
Pákics aktív tagjaként. Orvos vagyok, házas, négy gyermek édesapja. 2019-ben 
lettem önkormányzati képviselő, két éve társadalmi megbízatású alpolgármester. 
Büszke vagyok a vérvételi pontra, komposztláda és életfa programra, a játszótér 
fejlesztésekre, a Tyúkanyó óvoda fokozatos megújulására, a számtalan faültetés-
re és szemétszedésre, amit szerveztünk. Székely László polgármester úrral kivá-
lóan együtt tudunk dolgozni.

10 – SEBESTYÉN HAJNALKA – képviselőjelölt

12 – DR. BENCZE GERGŐ JÁNOS – képviselőjelölt

11 – HÁLÓ ZSOLT – képviselőjelölt

FÜGGETLEN

FIDESZ 
KDNP

FÜGGETLEN

FIDESZ 
KDNP
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13 – DR. RÉVÉSZ-DOKTOR GÁBOR – képviselőjelölt

20 éve élek Pátyon, ügyvéd vagyok, immár nyugdíjasként. A rendszerváltást 
követően Budapest egyik kerületében voltam önkormányzati képviselő és alpol-
gármester, így az önkormányzati munkát jól ismerem. Páty község ügyeivel és 
problémáival szintén alkalmam volt jobban megismerkedni, amikor 2014-től 
2019. év végéig a PVK Páty Vagyonkezelő és Közmű Üzemeltető Nonprofit 
Kft. felügyelő bizottságának az elnöke lehettem. Ezeket a tapasztalataimat sze-
retném kamatoztatni most önkormányzati képviselőként.

37 éves vállalkozó vagyok, a PKKE képviselőjelöltje. Fiatalos lendülettel, nagy 
munkabírással rendelkezem, és Pátyért szeretnék dolgozni. Célom a közlekedés 
fejlesztése, az úthálózat rendbetétele, parkolók építése. A Füzes-patak mellett 
támogatom egy családbarát, sportolásra alkalmas szabadidőpark létrehozását. 
Fontos, hogy a Mézeshegy fejlesztése is megvalósuljon. Ha változást és valós 
fejlődést szeretne, június 9-én támogasson engem és a PKKE csapatát. Megszol-
gáljuk a bizalmat!

Helyi vállalkozó, független jelölt vagyok.
Családommal több generációra visszamenőleg Pátyon élünk. A település fejlesz-
tését egy előre átgondolt, lakossággal egyeztetett koncepció mentén képzelem 
megvalósítani. A változás elkerülhetetlen, de lényeges, hogy ne csupán lakosság-
szám növekedést jelentsen. Fontosnak tartom a helyi vállalkozások segítését, 
hogy több szolgáltatás, kiskereskedelmi egység létesülhessen. 
Független jelöltként nyitott vagyok a közös munkára. 

Szakmám épületgépész-mérnök, nős vagyok, két lány édesapja.
Több sportágban országos és nemzetközi sikereket értem el, mely során vitorlás 
olimpián bronzérmet szereztem. A sportban végzett munkámért 2022-ben Magyar 
Érdemrend Lovagkeresztje állami kitüntetést vettem át. 2019 óta vagyok önkor-
mányzati képviselő. Fő célkitűzésem a pátyi lakosság harmonikus, békés életé-
nek elősegítése. Ezen a téren az elmúlt években hatékonyan tudtam dolgozni, 
például a további lakóparkok építésének megakadályozásában.

14 – TORNAI DÁNIEL – képviselőjelölt

16 – DETRE ZSOLT – képviselőjelölt

15 – BOROS GÉZA – képviselőjelölt FÜGGETLEN

MOMENTUM

FIDESZ 
KDNP
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18 – DR. GERGELY ANDRÁS – képviselőjelölt

A PKKE Képviselő jelöltje vagyok, foglalkozásom gyógyszerész. Életem nagy 
részét a gyógyszeriparban töltöttem, dolgoztam magyar és külföldi gyógyszer 
cégeknél itthon és külföldön. Az utóbbi években feleségemmel együtt gyógy-
szertárban dolgozunk. 2023. szeptember 1-től nyugdíjas lettem, de továbbra is 
dolgozom. Jobboldali, keresztény, polgári demokratikus elveket vallok és ezen 
értékrend mentén éltem és élem az életemet. 
Két fiam van, rendszeresen sportolok, focizom, teniszezem.

Gazdasági, kereskedelmi és menedzsment végzettséggel, tapasztalattal rendelke-
zem. Férjemmel több mint 20 éve élünk Pátyon, 3 gyermekünk van. Munkám 
mellett 13 éve a Pátyi Sportegyesületben is tevékenykedem. Hiszem, hogy Páty-
nak élhető településnek kell maradnia a jelenlegi változások közepette is. Ehhez 
többek között szükséges a sportoláshoz, mozgáshoz, rekreációhoz tartozó szín-
vonalas infrastrukturális és természeti környezet, aminek a fejlesztését, megóvá-
sát tartom kiemelt feladatomnak.

Az önkormányzati munkában 14 éve veszek részt. Az APF keretében a nulláról 
indulva hoztunk létre biztonsági központot, építettünk évről évre fejlődő térfigyelő 
rendszert és free internetet. Megalakítottuk a polgárőrséget, a közterület felü-
gyeletet, lett két rendőrünk. Az APF elnökeként társadalmi munkában magam is 
részt vettem a közbiztonsági rendszer kialakításában. Építettünk 2 játszóteret, 
streetball pályát, Zsobokon vendégházat adtunk át, gyűjtünk háborús és tűz-
károsult testvéreinknek. 

46 éves vagyok, születésem óta Pátyon élek. Agrármenedzserként diplomáztam, 
de sokan Zumba oktatóként ismernek. Hiszek az aktív közösségi élet, és a mozgás 
fontosságában. Képviselőként a fiatalok felkarolását és a nyugdíjas korosztály 
támogatását tartom elsődlegesnek, értük szeretnék dolgozni. Ha bizalmat kapok 
minden erőmmel a jó és nemes célokat fogom szolgálni. Kérem támogassák a 
PKKE csapatát, hogy az általunk vállalt programot meg tudjuk valósítani és 
lendületet kapjon Páty!

19 – SOMOGYI TÜNDE – képviselőjelölt

21 – ERDÉLYI ANETTA – képviselőjelölt

20 – SCHNEIDER MIHÁLY – képviselőjelölt

P KEK

FIDESZ 
KDNP

FIDESZ 
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P KEK
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22 – MONOS ZSUZSANNA – képvisel jelöltő

Foglalkozásom könyvelő. Pátyi születésűként fontos feladatomnak fogom tartani a 
helyi emberek és civil közösségek bevonását a település életébe. 
Tenni fogok azért, hogy semmilyen a települést érintő döntés ne születhessen a 
településen élők feje felett.

Gépészmérnökként aktív korom nagy részében egy kutató reaktorban dolgoz-
tam. Feleségemmel három gyermeket neveltünk, akik már felnőttek, nyolc 
unokánk van. Református vagyok, a helyi gyülekezetben szolgálok évtizedek óta. 
Az önök bizalmából már több ciklus óta vagyok önkormányzati képviselő. 
Fontosnak tartom, hogy a szükséges fejlesztések, a pártpolitikai viszályko-
dásokat elkerülve, a sokféle érdek között békességet, harmóniát megteremtve 
történjenek.

24 – SZABÓ ISTVÁN – képvisel jelöltő
FIDESZ 

KDNP

P KEK
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A VERSEK DIADALA
A Költészet napját rendhagyó módon vers- és prózamondó versennyel ünnepelték az alsó tagozatosok. 
45 kisgyermek öltöztette magát és a szívét ünneplőbe április 10-én délután. Verset 42 tanuló mondott. 
Legtöbbjük kortárs magyar költők, Lackfi János, Varró Dániel, Tóth Krisztina rímes alkotásait adta elő, 
de hallhattunk klasszikus műveket is Petőfitől és Aranytól.

A 3 prózamondó remekül használta ki a humoros 
szövegekben rejlő játékosságot. Néhány gyerkőc pö-
szesége, raccsolása ugyan rontott kicsit az előadása 
művészi értékén, de nagyban növelte annak bájosságát.

Nagy elismerés illeti a szülőket, akik a gyerekek 
felkészítésében oroszlánrészt vállaltak. Büszkék lehetnek 
csemetéikre és önmagukra, hiszen a trendi külső hatások 
ellenére éltetik és továbbadják a szépirodalom szeretetét 
az utódoknak! Köszönöm Szilvi, Zsuzsi, Kitti, Emese 
és Andrea néni segítségét, akik vállalták, és remekül 
elvégezték a zsűrizés nehéz feladatát! A versenyen az 
alábbi eredmények születtek:
1.-2. osztály – Vers:
I.   hely   Ther Ágoston   1.a
II.  hely   Mágedli Írisz    2.c
III. hely   Ale Ildikó    2.c
3.-4. osztály – Vers:
I.   hely   Kiss Virág   4.b
II.  hely   Korfanti Emma   3.a
III. hely   Szilágyi-Montz Bori  4.c
Különdíj: Olasz Blanka  3.b, Szigetvári Marcell  3.c
Próza:
I.   hely   Ács Bori  4.c
II.  hely   Marosi-Tóth Balázs  3.b
III. hely   Rácz Petra   3.c

2024. május16

III. korcsoport fiú csapat 10. hely: Dátán Vince, Frank 
László, Éri Bendegúz, Kérdő Barnabás, Brenner Máté
Éri Bendegúz 600 méteren 6. lett.
IV. korcsoport lány csapat 6. hely: Szűcs Berta, Eisemann 
Zsófi, Tóth Enikő, Posgai Dóra
IV. korcsoport fiú csapat 8. hely: Kanalas Andris, Máté Ben-
ce, Wiedermann Dominik, Kovács István, Varga Marcell, Dani Roland
Varga Marcell 3. lett 600 méteres síkfutásban.

Gratulálunk minden versenyzőnek! 

Mészáros Éva

TÖBB PRÓBA ATLÉTIKA DIÁKOLIMPIA

Anita néni  Vera néniés

Április 18-án rendezték meg a körzeti Több próba 
Atlétika Diákolimpiát Biatorbágyon. A III.-IV. korcsoport 
csütörtökön, a II. korcsoport pénteken versenyzett. Diákja-
ink csapatban és egyéniben is versenyeztek. A rekord számú 
versenyzők között nagyon szép eredmények születtek.
II. korcsoport lány csapat 7. hely: Feketi-Bicsák Zsófia, 
Gál Hédi, Ács Bori, Szilágy-Mantz Bori, Regőczi Hanna
III. korcsoport lány csapat 8. hely: Gál Gréta, Iván Bor-
bála, Kövesi Boglárka, Ács Franciska, Pap Villő, Kégler Noa
Gál Gréti egyéni összetettben a 8. helyen végzett, távolugrásban 2. lett.

Köszönöm, hogy részese lehettem ennek a remek, egyéniséget építő erőpróbának!
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A versenyre érkező csaknem száz 
diák már túljutott saját iskolájában 
az első fordulón, így a legjobbak mér-
hették össze tudásukat vers és próza 
kategóriában iskolánkban. Nem volt 
könnyű dolga a prominens zsűrinek, 
hiszen kiemelkedő előadásokat hall-
hattak minden évfolyamon. A vá-
lasztott irodalmi művek színes pa-
lettája tárult fel a délelőtt résztvevői 
előtt a versenyzők tolmácsolásában. 

Az esemény fényét emelte a 
megnyitó ünnepségen iskolánk ta-
nulóinak zenés előadása. Nem csu-
pán egy szép, irodalommal átszőtt 
délelőtt volt a Bocskaiban, hanem 
komoly megmérettetés is a ver-
senyzők számára. A szakértő zsűri-
nek 92 versenyző közül kellett kivá-

Az április 20-ra meghirdetett területi vers- és prózamondó verseny – folytatva hagyományait – idén is 
bemutatkozási lehetőséget biztosított a tehetséges diákok számára. Ez a rangos esemény évről évre 
egyszerre kultúraápolás és pedagógiai szerepvállalás is, hiszen feladatának tekinti a fiatal tehetségek 
felismerését és támogatását, ezzel a következő generáció inspirációját és motivációját.

5-6. évfolyam vers 
1. Iván Borbála 
7-8. évfolyam vers 
3. Szendrényi-Kovács Luca 
7-8. évfolyam próza 
1. Scaricamazza Máté

AZ IRODALMAT ÜNNEPELTÜK A BOCSKAIBAN

Már tizennyolc éve rendezi meg az iskolánk az 
Aradi Jenő megyei rajzversenyt. Idén tizennyolc 
Pest megyei iskolából 267 pályamunka érkezett, 
közülük 73 tanuló jutott be a megyei fordulóra. 

A meghívott gyerekek nálunk is készítettek rajzokat, 
ezeket értékelte a zsűri, Horváth Bíbor festőművész, 
művésztanár és Csák Attila szobrász. Nagyon köszönjük, 
hogy vállalták a zsűrizést! Köszönet a szülőknek és 
kollégáknak is, akik süteményt sütöttek a vendéglátás-
hoz, segítettek az esemény előkészítésében és lebo-
nyolításában.

Örülünk, hogy Kristó Sarolta és Sebestyén Hajnalka 
képviselő asszonyok is velünk töltötték ezt a délutánt.

A bocskais versenyzők idén is szép eredményt 
értek el: 

Juhász Réka és Csikós Veronika I. helyezést, 
Farkas Lázár II. helyezést, 
Székely Kata III. helyezést, 
Barna Panna, Iván Bori és Nyers Juli V. helyezést ért el. 
Szeretettel gratulálunk nekik! Az iskola honlapján 

láthatóak a versenyen készített rajzok.

ARADI JENŐ MEGYEI RAJZVERSENY 2024

lasztani a legjobbakat évfolyamon-
ként és kategóriánként.

Ezúton is gratulálunk minden 
résztvevőnek a színvonalas előadá-
sokért, különösen büszkék vagyunk 
a bocskais diákok szép teljesítmé-
nyére!

       Csák Móni

A bocskais helyezettek Bitter Noémi felkészítésével:
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2024. április 13-án, szombaton került megrendezésre a Pátyolgató Óvoda alapítványi bálja, mely ismét 
lehetővé tette, hogy egy estét, mi felnőttek, szülők és pedagógusok közösen, gondtalanul kikapcsolódva, 
gyermekek nélkül tölthessünk el. 
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A bált, mint mindig komoly készülődés előzte meg. 
A jegyek már az első héten elfogytak a nagy érdek-
lődésnek köszönhetően. A sok-sok szervezés eredmé-
nyeként fantasztikus dekoráció, valamint nagyszerű 
fellépések követték egymást. 

Köszönjük szépen a szülői szervezetnek a sok 
tombolaajándék összegyűjtésében való segítségét, va-
lamint a lelkes anyukák táncát. Köszönjük szépen a 
Henna Hastánc csoport két tagjának, Kovács Korné-
liának és Simonvárosné Morár Orsolyának, hogy tán-
cukkal emelték az est fényét, valamint a fellépő óvodai 
dolgozók szintén feledhetetlen táncát. 

 

Az elmúlt napokban, a madárodú-készítő verseny 
helyezettjei megkapták a csoportjuk által kivá-
lasztott facsemetéket, melyeket a gyermekek se-
gítségével el is ültettek. 

Csoportunk, a Napocska csoport, egy nyírfacsemetét 
kért és kapott, melyet egy napos délelőtt, a szorgos 
gyermekek segítségével elültettünk óvodánk hátsó 
udvarán.

Köszönjük a szülőknek, hogy segítségükkel meg-
valósulhatott ez az álmunk.

 
Újabb sziklakerttel szépítettük és bővítettük óvo-
dánk Fészek épületének udvarát. Célunk, hogy 
óvodánk gyermekei szép, esztétikus környezet-
ben nevelkedjenek, valamint, hogy intézményünk 
méltán viselhesse a Zöld óvoda és a Madárbarát 
óvoda címeket. 

A sziklakert kialakításában nyújtott segítséget kö-
szönjük szépen Urbán Viktornak és Erdei Zsoltnak, 
két Napocska csoportos apukának Balogh Istvánnak 
és Fellner Gábornak, valamint az épületbe járó négy 
csoportnak, akik sziklakerti növényekkel járultak hozzá, 
hogy udvarunk egy újabb szeglete szépülhessen meg.

EZEREGY ÉJ…

FAÜLTETÉS A PÁTYOLGATÓ ÓVODÁBAN

UDVARUNK SZÉPÍTÉSE
Fo
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 LÁTOGATÁS A FŐVÁROSI ÁLLAT- ÉS NÖVÉNYKERTBE
Csoportunk, a Napocska csoport, április végén 
látogatott el a Fővárosi Állatkertbe, ahonnan a 
gyermekek élményekkel telve jöttek haza. 

A sok-sok örömet adó eseményt nemcsak fotókon 
örökítettük meg, hanem a gyermekek élményrajzaiban 
is vissza-visszatér. 

És egy szül  is külön megköszönte:
„Egy szülői szív számára a legfontosabb, hogy szeretetbe és 

biztonságba tudja a számára legfontosabb kincset, a gyermekét! 
A Pátyolgató oviban óvó és szerető karokban tudhatjuk gyer-
mekeinket. Sőt különböző érdekesebbnél érdekesebb progra-
mokat is szerveznek számunkra. Ilyen volt a legutóbbi program, 
melyben ellátogathattak a Fővárosi Állatkertbe. Az óvoda-
vezető, Demény Erika időt és fáradtságot nem sajnálva sikeresen 
megpályázta gyermekeink számára ezt a lehetőséget. Így a gye-
rekek ellátogathattak a Fővárosi Állatkertbe, valamint ko-
rábban a Természettudományi Múzeumba is. A képeket látva 
óriási élmény volt kicsik és nagyok számára ez a program, mely 
keretein belül a különböző állatok megfigyelése mellett még fóka 
show-t is láttak, és kipróbálhatták magukat a kötélpályán. 

Köszönjük Demény Erikának, hogy megvalósulhatott ez a 
fantasztikus program, az óvó néniknek, dadusoknak pedig 
azt, hogy kísérték és vigyáztak gyermekeinkre. 

F.Sz. (egy hálás Anyuka)”

ő
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Dátum Időpont Program Helyszín

2024.05.10-11. Pátyi Egészségnap MH Nagyterem

2024.05.13-17. 8.00-18.00 Tüdőszűrés MH Nagyterem

2024.05.18. 9.00

Helyi természeti értékeink – a Kozáromi tó. Közös túra a 

Magyarok Szövetsége Páty Hagyományőrző Egyesülettel

Start: Hagyományok 

Háza

2024.05.18. 10.00 Eszemadta – élőzenés gyermek táncház MH Nagyterem

2024.05.24. 18.00 A Zeneakadémia növendékeinek vizsgakoncertje MH Nagyterem 

2024. JÚNIUS-J LI S ELŐZETESÚ U

2024.06.02. 12.00 Társasjáték Klub MH Nagyterem

2024.06.03. 18.00 Összetartozás napja – Trianon megemlékezés Országzászló

2024.06.06. 19.30 Tatros táncház MH Nagyterem

2024.06.08. 18.00

Irodalmi Barangolások Kiss Eszterrel – Alkotó-társak 

sorozat: Fedák Sári és Molnár Ferenc Közösségi Ház

2024.06.14-16. 30. Pátyi Pincenapok Pincehegy

2024.07.01-05. 9.00-16.00 Pitypang tábor Művelődési Ház

2024.07.08-11. 9.00-13.00 Senior tánc tábor MH Nagyterem

2024.07.12-14. Henna táncos hétvége MH Nagyterem 

2071 Páty, Kossuth L. u. 77. 06 23 343 550     muvhaz@paty.hu
             Pátyi Művelődési Ház

     
PÁTYI MŰVELŐDÉSI HÁZ

Zumba Anettával: Hétfő-Szerda 18.30–19.30
PSE Ritmikus gimnasztika: Hétfő 15.00–17.00
                                  Csütörtök 15.00–16.30

Női torna: Kedd-Csütörtök 18.15–19.15
                Szombat 8.00–9.00

Kempo: Hétfő, szerda 17.00–18.30

Pátyi Kórus: Csütörtök 18.00–20.00
Pátyi Asszony fonó: Hagyományok Háza
                   Csütörtök 9.00–12.00 

Sakk: Péntek 16.00–19.30

Ringató: Szerda  10.00–10.30

Felnőtt néptánc: Kedd 20.00–22.00
Senior tánc: Kedd 14.00–15.00
Tatros táncház: Minden hónap első csütörtök 
                        19.30–23.00
Ovis néptánc: Kedd 16.30–17.30
                     Csütörtök 16.30–17.15

Angol: Kedd 15.45–17.20 ovis angol
          Kedd 17.30–18.15 ovis angol

Pokémon Klub: Szerda 17.00–19.00

Henna Hastánc: Kedd 18.30–20.00
                         Vasárnap 9.30–11.30 

Baba-mama Klub: Péntek 9.00–11.30

Társasjáték Klub: 
Minden hónap utolsó vasárnapja

Nyugdíjas Klubok:
Ady Klub: Hétfő 15.00–18.00
Egyetértés Klub: Csütörtök 14.00–18.00

ÁLLANDÓ PROGRAMOK

20 2024. május
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A rendezvényen a helyi önkormányzat részéről részt 
vettek Kristó Sarolta és Somogyi Farkas Tamás képvi-
selők, és Kovács Judit aljegyző asszony. Külön öröm 
volt számunkra, hogy Budapestről, Dunaharasztiból, 
Mányról, Nagykovácsiról, Szomorból, Tarjánból, 
Budakesziről is érkeztek vendégek.

A köszöntő beszédek után a Balázs Levente készí-
tette finomságot tálaltuk föl. Majd a bál következett, 
amit idén is a Somorer Tanzgruppe nyitott meg nagy 
sikerrel. A Szomori Fiúk Zenekarral együtt  fergeteges 
hangulatot varázsoltak a táncparkettre.

Köszönjük mindenkinek, aki eljött és velünk töltötte 
ezt az estét.  Reményeink szerint mindenkivel találkozunk

ISMÉT SVÁBBÁL

Vanyek Bernadett

CIVIL

A Pátyi Német Nemzetiségi Önkormányzat – a korábbi bálokhoz képest rendhagyó időpontban – 2024. 
április 27-én tartotta meg XIII. Sváb Bálját a pátyi Művelődési Házban. 

a következő rendezvényen, amelyről hamarosan a Német 
Nemzetiségi Önkormányzat Facebook oldalán teszünk 
közzé információkat. 

ÉRTÉKTÁR HÍREK – Értékeink, Kincseink Pest vármegyében

A rendezvényre 12 község és város kapott meg-
hívót, köztük Páty is. A nap folyamán délelőtt előadá-
sokat hallgathattunk meg. 

Dr. Rajna András Ferenczy Múzeumi Centrum 
régészeti osztályvezetőjétől a régészeti ásatások érde-
kességeiről. Bánkutiné Mihalcsik Márta, a Nemzeti 
Művelődési Intézet referense beszélt az ifjúság be-
vonásáról az értéktárak munkájába. Kolcsár Béla, a 
Gyergyószárhegyi Kulturális és Művészeti Központ 
vezetője egy kiállításmegnyitón bepillantást engedett a 
Gyergyói-medence településeinek múltjába. Hadnagy 
Jolán, a Tamási Áron Művelődési Egyesület elnöke 
pedig lélekemelő előadást tartott Összetartozás címmel.

Délután megismerkedhettünk a települések „jó 
gyakorlataival”, és természetesen a 12 település érték-
asztalában is gyönyörködhettünk. A résztvevők nagy 
érdeklődéssel szemlélték a Pátyi értékasztalt is, illetve 
hallgatták végig a pátyi értékekről szóló előadásunkat 
is. Páty kiállító asztalán a Vármegyei Értékek között a 

A Pest Vármegyei Értéktár Bizottság ez év április 17-én, a Budajenői Műemlék Magtárban tartotta meg 
az „Értékeink Kincseink Pest vármegyében” elnevezésű rendezvényét, ahol különböző települések érték-
tárában szereplő termékek, szolgáltatások és kulturális értékek kerültek bemutatásra.

Czentár László – Értéktár

Pátyi pincehegy is szerepelt, melyet a pátyi borok kós-
tolásával színesítettünk. Köszönet Gábor Ákosnak és 
Déberling Zsoltnak a kóstolókra felajánlott borokért!

Az „Értékeink Kincseink Pest vármegyében” rendezvény 
kiváló alkalom volt arra, hogy megismerjük Budajenő 
értékeit, a Magtárat és annak termeit, valamint a megye 
gazdag építészeti és kulturális örökségét, és támogas-
suk a helyi termelőket és szolgáltatókat.

HARMINC ÉVE TÖRTÉNT
Emlékérem készült a pátyi önkormányzati csőd felszámolását segítők tiszteletére. A Széchenyi emlékérem Józsa Lajos 
szobrászművész munkája. Az elismerésben a korabeli önkormányzati intézmények vezetői, egyes dolgozói, képviselők és 
külsős munkatársak részesültek, mintegy 30 fő. Hálás köszönet kitartó munkájukért! Az érmek átadására ünnepség 
keretében, a választások után kerül sor, az érintettek kiértesítésével.
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– 2011-ben milyen feltételekkel 
indult az egyesület?

– Kisgyermekes családok kez-
deményezésére az önkormányzat 
komoly támogatásával, a helyi spor-
tolás biztosításáért létesült a szer-
vezet. Akkor 3 sportággal, a focival, 
a dzsúdóval és a ritmikus sportgim-
nasztikával, 3 edzővel és 100 spor-
tolóval. Az iskolák tornatermeit, 
délutáni időszakra és a Rákóczi utcai 
sportpályát kapta meg, amin egy 
1960-as években épült majdnem 
használhatatlan épület állt. 

A megalakuláskor Majtényi Réka 
testnevelő, síoktató, úszóedző és az 
egészséges életmód elkötelezett szak-
embere vezette az egyesületet, és 
már akkor is mögötte állt Somogyi 
Tünde, az egyesületünk titkára. 

– Zsolt is a kezdetektől részt 
vett az egyesületi munkában?

– Nem, 12 éve vagyok tagja a 
PSE-nek. Amikor újra éledezni kez-
dett a labdarúgás, az öregfiúknál 
fociztam, és a 2014-es tisztújítás 
során választottak elnöknek. 

– Jelenleg már 7 sportágban 
lehet a PSE-nél sportolni, s nincs 
hónap, hogy a Pátyi Kurír ne 
adjon hírt valamilyen eredmé-
nyükről. Úgy gondolom, igazi 
sikertörténet az egyesület mű-
ködése. Milyen nagyobb fejlődési 
pontokat lát benne?

– Kibírtuk a gazdasági válságot, 
a Covidot, a megalakulás óta nem 
történt semmi olyan esemény, ami 
megingatta volna a bizalmat a veze-
tőségben, az edzőkben, az egyesü-
letünkben! Folyamatos a fejlődés, a 
fejlesztés. Az alap sportágak közül 
a foci egyre bővült, majd felsora-
kozott mellé a sakk, a szertorna, a 
kosárlabda és az ökölvívás. Komoly 
munka folyik minden területen, nem 
gyerekmegőrző, a sportolóink képzést

kapnak, helyt tudnak állni verseny-
helyzetekben is. Jelenleg az 500 
sportolónkkal 25 edző foglalkozik. 
A megbízott szakemberek közül 
ketten már főfoglalkozású alkalma-
zottai az egyesületnek, míg az el-
nökség és a felügyelő bizottság to-
vábbra is társadalmi munkában látja 
el a feladatait. Sokat segít nekem a 
két alelnök, Kéringer Johanna és 
Sprinzeisz Dominik, és kiválóak az 
edzőink is, valamint emberfeletti 
munkát végez a kezdetektől a tit-
kárunk, Somogyi Tünde, aki az 
egyesület egyik motorja, mindent 
tud, ami az egyesületben történik, 
kapcsolatot tart az edzőkkel, a szü-
lőkkel, a gazdasági vezetővel. Igazi 
harcostárs, aki az egész települést a 
szívén viseli. 

A tárgyi-technikai feltételeink is 
folyamatosan javultak, de mára a le-
hetőségeink végére értünk. A klub-
házat 2016-ban TAO-forrásból fel-
újítottuk, s idén nyáron emeletet 
építünk rá TAO pályázatból és a 
Hello Parks jóvoltából. 2016-ban a 
füves pályát az önkormányzatunk 
és az MLSZ támogatásából építtet-
tük, jól működik a 20x40-es műfü-
ves focipálya is, de a többi sportág 
infrastruktúrája közel sem megfelelő. 

– Az önkormányzati támoga-
tás mellett mi jelent még rend-
szeres bevételt az egyesületnek?

– Egyrészt a tagdíjak, amelyek – 
az önkormányzat támogatásának há-
la – nálunk a legkisebbek a környé-
ken. Az adó 1%-os felajánlásokból 
szintén kisebb bevételünk keletke-
zik. Jóval jelentősebb az ún. TAO-
támogatás, amit a kosárlabda és a 
labdarúgás sportágunk tud kérni: a 
profitorientált cégek társasági adó-
jára lehet ugyanis az arra alkalmas 
szervezeteknek a látványsportokkal 
pályázni. Persze szeretnek bennünket

a helyi kisvállalkozások is, a lehető-
ségükhöz mérten, alkalmanként tá-
mogatnak. Tavaly pedig a Hello Parks-
szal kötöttünk 3 éves támogatási 
szerződést az egyesület működésé-
re és a klubház felújítására. Erről azt 
gondolom, a munkám révén járva 
az országot, hogy bármelyik tele-
pülés sokat adna egy olyan ipari 
parkért, amit Páty önkormányzata 
meg tudott valósítani. Többször be-
széltem a cég igazgatójával, Nemes 
Rudolffal a településen tervezett 
szerepükről: nyitott, segítőkész part-
nerként szeretnének együttműködni, 
amit mi már tapasztalunk is. 

– Szinte minden edző elmond-
ja, örül, hogy tud még foglalko-
zást tartani, de a sportcsarnokra 
égetően szükség lenne.

– Így igaz, és minden elismerés 
a szakembereinknek, hogy az infra-
struktúra hiánya ellenére a verseny-
sportban is megálljuk a helyünket 
minden szakosztályunkkal. De a te-
lepülés vezetőinek megoldást kell 
találnia a sportcsarnok kérdésére. 
Sajnos az általános gazdasági hely-
zet miatt nem tudtuk megvaló-
sítani, noha kormányhatározat alap-
ján érvényes és eredményes közbe-
szerzési eljárást folytatott le az ön-
kormányzat. A tervezett beruházás 
több milliárdos exkluzív, 20x40-es

7 sportág, 25 edző, 500 sportoló – ez számokban a Pátyi Sportegyesület, ami jelenleg Páty legnagyobb és 
legaktívabb civil szervezete. 2011-ben jött létre, s tizedik éve Fehér Zsolt az egyesület elnöke, akivel többek 
között visszatekintünk az elmúlt bő évtizedre és beszélgetünk a jelen helyzetről, a legújabb terveikről.

EGY HAZAI SIKERTÖRTÉNET: A PSE
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küzdőtérrel, több edzőteremmel, 
nyolc öltözővel, 300 fős lelátóval 
rendelkező multifunkcionális 
építménnyel számolt, amit saját erő-
ből nem tudna a település megol-
dani. Ha ez nem kivitelezhető, akkor 
saját erőből érdemes lenne egy mun-
kacsarnokot felhúzni, hogy tudjon 
működni az egyesület. Ebben is szí-
vesen közreműködnék.

– Azt hiszem, van feladata bő-
ven, s felelőssége is. Úgy tudom, 
Zsolt a Pest megyei MLSZ társa-
dalmi elnökségi tagja is. Hogyan 
fér mindez bele az idejébe? Mivel 
foglalkozik civilben? 

– Az első diplomám ELTE mű-

velődésszervező-kommunikáció 
szak, majd a Corvinuson a Közi-
gazgatási Karon végeztem. Magán-
cégben foglalkoztam kulturális szer-
vezéssel is, például Domingo, Car-
reras, José Cura koncerteket szer-
veztem. Jelenleg négy budapesti 
étteremben, egy vidéki sörüzemben 
van érdekeltségem, de egy horgásztó 
üzemeltető cég ügyvezetője is va-
gyok, és több önkormányzat mellett 
szakértőként dolgozom. Szabadon 
gazdálkodom az időmmel, sokat 
tárgyalok a PSE képviselőjeként is, 
és igyekszem delegálni a feladat- és 
hatásköröket az egyesületben is. 
Egyébként pedig nagyon szeretek 

szervezni, kommunikálni, tősgyö-
keres pátyiként ragaszkodom a helyi 
közösségemhez. Nekem a sport is 
elsősorban a közösséget jelenti. Az 
egyesület közösségépítő szerepét 
rendkívül fontosnak tartom: ha egy 
héten háromszor három órát nem 
a gép előtt tölt a gyerek, viselkedés-
kultúrát, kommunikációt, felelős-
séget tanul! A felnőttek között is 
igazi emberi kapcsolatok épülnek, 
amelyek hosszú távon megmarad-
nak, s a sport, az egészséges élet-
mód beépül a mindennapjainkba. 
Ezt tanítom a PSE-ben focizó fiam-
nak és az ott RG-re járó lányomnak is.

MSK z

szülei a kezdetektől részt vettek a 
Molnár Jenő vezette Helytörténeti 
Kör munkájában. Zsuzsa néni el-
mondása szerint például az apósa, 
ifj. Kerék Pál vőfély verseit ők gyűj-
tötték egybe, jegyezték le és adomá-
nyozták a gyűjteménybe, mint helytör-
téneti dokumentumot, és még jegy-
kendőt, konyhai mérleget és asztalkát... 

ASSZONYOK A CSALÁD ÉS A HELYI KÖZÖSSÉG SZOLGÁLATÁBAN
Lenből, pamutból sző, mestersége takács, mostani foglalkozása óvónő: Kerék Zsuzsa, akinek a közösségi 
aktivitása egybeesik a Páty Faluközösségért Alapítvány születésével, s aki édesanyja nyomdokaiba lépve, 
majd gyermekei számára példát adva tevékenykedik töretlen lelkesedéssel ma is. Az Alapítvány jubileuma 
kapcsán beszélgetünk vele és édesanyjával.

„Zsuzsi születése után nem mentem 
már vissza három műszakban dolgozni 
Budapestre, hanem a pátyi oviba jöttem 
dajkának. Így kicsit több időm maradt, s 
a férjemmel csatlakoztunk a helytörténeti 
körhöz. Vili idevaló volt és sokat tudott 
Pátyról. Jenő bácsi rendszeresen tartott 
foglalkozást, amikor összejöttünk és be-
szélgettünk, összegyűjtöttük, hogy ki mit 

„Apu kiállításán voltam először a 
Közösségi Házban, még a legelején volt 
helyi alkotóknak csoportos tárlata. Édes-
apámnak akkor nem a kovácsoltvas mun-
kái, hanem festményei kerültek a falakra. 
Őt mindenki szerette Pátyon, igazán 
közismert ember volt, ahogy édesanyám 
is, aki előbb az oviban mint dajka dol-
gozott, majd szakácsnő lett az iskolában. 
Ők mindent tudtak a faluról, a régiekről 
is, így aztán ebbe nőttem bele” – meséli 
a régmúltról Zsuzsi, aki az Alapít-
vány segítőjeként vett részt a mun-
kákban 1994-től több évig, s utána 
lett vezetőségi tag. Mint mondja, az 
édesapja mellett Vilma néni hallat-
lan lelkesedése, közösségi ténykedése 
is inspirálta. „A testvéremet tanította 
Vilma néni, aki személyiségével, példa-
mutatásával, hitelességével, fáradhatatlan 
munkájával a mai napig nagy hatással 
van rám. Molnár Klári pedig az óvó nénim 
volt, vélhetően ő szólt Vilma néninek, hogy 
vonjanak be engem is a helytörténeti fela-
datokba” – emlékezik Zsuzsi, akinek a 
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hallott az idősektől a falu dolgairól, ő 
pedig rendszerezte ezeket.” Zsuzsa néni 
emellett szívesen süt-főz az Alapítvány 
rendezvényein is. A 83. évében jár, 
de még mindig megfőzi tömegnek 
is a jó pátyi gulyást, vagy százszámra 
süti a szalagos fánkot, pogácsát. Év-
tizedek óta az Egyetértés Nyugdíjas 
Klub vezetője, s a klub rendezvényein 
is szívesen főz. 

„Már csak névleg vagyok a vezető, az 
ügyeket Simon Laci intézi, de sütök-főzök 
még mindenhol, tavaly nyáron például a 
református gyerektábort még kifőztem 
egy hétig, persze lelkesen segítenek többen 
is a gyülekezetből.” A húsvéti kézműves 
foglalkozások elengedhetetlen sze-
replője máig a két Zsuzsi, sőt, az 
ikrek, Sári és Zsuzska is, legutóbb 
pedig megjelent a következő nem-
zedék, a négyéves Lidi. „A berzselést 
nagyon szeretem – mondja Zsuzsa néni –, 
vöröshagyma főzetbe teszem a megfőtt és 
levélkével harisnyába tekert tojásokat, majd 
a megszíneződésük után kibontom, leve-
szem a levelet, és szalonnabőrkével megfé-
nyesítem a tojást. Ezt már a kicsi dédu-
nokám is próbálgatja” – mondja hoz-
zátéve, hogy az édesanyjától azt ta-
nulta, hogy az anya feladata össze-
tartani a családot. Nagy családban 
éltek, a 11 testvéréből 9 érte meg a 
felnőtt kort, így aztán amikor még a 
szülei éltek, egy-egy karácsonyi va-
csorán 40-en is ültek az asztalnál. 
Az édesanyja mintájára ő sem tud 
tétlenül ülni, s „azt sem tudom megtenni, 
hogy valakinek nem csinálok meg valamit, 
ha megkér rá”. Zsuzsa néninek ter-
mészetes volt, hogy a közösségi tény-
kedéseibe a lányát, majd az unokáit 
is bevonta. Zsuzsi pedig elsőként 
egy ritka kézműves mesterséget vá-
lasztott magának, takács lett. Hogy 

miért éppen a szövést lenből, gyap-
júból választotta? Mert egy köz-
gazdasági szakközép első éve után 
derült ki, hogy az nem az ő útja.

„Az Iparművészeti Vállalatnál apu 
egy ismerőse ajánlotta azt a csepeli iskolát, 
ahol éppen abban az évben indult takács-
képzés, ami nagyon megtetszett nekem. 
A Kéziszövők Szövetkezetéhez kerültem 
gyakorlatra, ahol pamutból, lenből és 
gyapjúból is szőttünk. Sajnos a rendszer-
váltással a háziipari szövetkezetek meg-
szűntek, de egy ismeretség által sikerült 
egy alapítványi iskolában (Népi-játék és 
Kismesterség Képző) újból oktatni takács 
hallgatókat. Itt sok érdekes kézműves 
technikát megismerhettem és ki is pró-
báltam, mellette itthon szőttem. Majd Tel-
kibe hívtak képesítés nélküli óvónőnek. 
A következő években diplomáztam Zsám-
békon az Apor Vilmos Katolikus Főis-
kolán. A kézműves ismereteimet az óvo-
dai tevékenységekbe könnyen be tudom 
illeszteni. Pl.: mézeskalácskészítés író-
kázással, tojásfestés berzseléssel, papír-
merítés, szövés, agyagozás…stb.”

Másfél éve a Pátyolgató Óvodá-
ban dolgozik, vegyes életkorú cso-
portban. A nagyobbacskákkal szőt-
tek apróságokat, sőt körmöcskéz-
tek is, azaz „pohárnak kivágjuk a fene-
két, tetejére bevágásokat csinálunk, és 
olyan alakzatban hurkoljuk a fonalat, 
mintha kötnénk, s ebből készíthetünk 
nyakláncot, karkötőt, fejpántot. A gye-
rekek annyira megkedvelték, hogy délu-
tánonként is félreültek vele és folytatták. 
Legutóbb kipróbáltuk az agyagozást, 
anyák napjára készítettünk ajándékot, 
amelyeket Rokaly Edina égetett ki. Igyek-
szem olyan tevékenységeket felajánlani a 
gyermekeknek, amelyek hamar felkeltik 
érdeklődésüket, és örömüket lelik benne. 
Ehhez a környezetünkben található kin-

cseket használom fel.” – meséli lelkesen. 
Zsuzsi az óvodás csoportjait rend-
szeresen viszi a Közösségi Házba 
megnézni a különféle kiállításokat, 
amelyek közül nem keveset maga 
készít elő. Saját bemutatkozása is 
volt már csoportos kiállítások kere-
tében, a szőtteseit, karácsonyi díszeit 
láthatták. Ezen kívül a helytörténeti 
kiállítások rendezésében is főszere-
pet vállal. Mint mondja, egyik első 
és legkedvesebb emléke Józsa Judit 
keramikus művész munkáihoz fűzi, 
hiszen ott az ő szőttesei adták a hát-
teret a kerámiákhoz. A kézműves-
kedéssel megfertőzte a lányait is, hi-
szen Sári és Zsuzska is kipróbált 
mindent a fafaragástól a gyógynö-
vény szövésen át a kavicsfestésig. 
Az Alapítvány programjain is gyak-
ran részt vettek jobbára különféle 
zenei produkciókkal. 

„Az ikreim, Sári és Zsuzsi (mind-
ketten fejlesztő mérnökök lettek) – sorolja 
a következő generációt Zsuzsi – már 
Budapesten élnek, ott is dolgoznak, így 
csak hétvégeken van együtt itthon a család. 
Zsuzska már bevonta Lidit is az ala-
pítványi programokba, többször hozta 
kézműveskedni.”

A sütés-főzés, a szeretetteli ven-
déglátás az egész Kerék családra 
jellemző, s az édesanyák családot 
összetartó szerepe is folytonos náluk, 
amint a közösség iránti elkötelező-
dést is sikerült nemzedékről nem-
zedékre továbbadniuk. Lehet, hogy 
nem véletlen a számok játéka, az 
egybeesés: az Alapítvány létrejötte-
kor annyi idősek voltak Zsuzsi iker-
lányai, mint most a kicsi lányuno-
kája….

MSK z

SZJA 
Kedves Olvasó! Örömmel vesszük, ha -át a Páty Faluközösségért Alapítvány javára ajánlja fel, és ezzel támogatja értékmegőrző tevékenységünket.

Adószámunk:
Fáradozását, támogatását előre is köszönjük. Páty Faluközösségért Alapítvány kuratóriuma

SZJA 1%

18663468-1-13 

1% A PÁTY FALUKÖZÖSSÉGÉRT ALAPÍTVÁNYNAK
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A pátyi gyülekezet vegyes kara 
két művet adott elő. Az elsőt (Paul 
John Ongman: „Adj hálát az Úrnak 
és el ne feledd”) szokás szerint a kórus 
karnagya, ifj. Vizi István vezényelte. 
A másodikat (ismeretlen szerző: 
„Nagy Isten, néked zeng az ének” ) kivé-
telesen Bagoly Miklós tubaművész, 
fúvószenekari karmester és rézfúvós 
tanár – nem mellesleg a kórus osz-
lopos tagja – vezényelte. A művet 
Zábrák Dénes fordította magyarra, 
akihez a karnagyot személyes szálak 
fűzik, mivel felesége Zábrák Dénes 
ükunokája.

REFORMÁTUS KÓRUSTALÁLKOZÓ
Idén a Fót-Központi Református Egyházközség rendezte az Északpesti Református Egyházmegye 
kórusainak találkozóját április 28-án. A Szigetszetmiklóstól Salgótarjánig húzódó térség 54 egyház-
községéből 17 kórus gyűlt össze, hogy énekszóval dicsérje az Urat. A vendégeket Sebestyén Győző fóti 
lelkipásztor köszöntötte, az igét Nyilas Zoltán esperes hirdette.

Miután a kórusok egyenként be-
mutatkoztak, a templomot teljesen 
megtöltő karénekesek együtt zeng-
ték Gárdonyi Zoltán „Légy hív mind-
halálig” kezdetű kánonját. Gyönyö-
rűen szólt, feledhetetlen élmény volt.

A szeretetvendégség előtt Vizi 
István lelkipásztorunk, a kórusta-
lálkozók szervezője kért szót. Java-
solta, hogy kísérletképpen jövőre 
ne egy helyen, hanem az egyház-
megyét megosztva, két helyen tart-
sunk kórustalálkozót. Szokolya és 
Törökbálint jelentkezett 2025. évi 
vendéglátónak. 

A kórusok eldönthetik, melyik hely-
színt választják. Így többen fognak 
tudni részt venni, kisebb templomok 
is lehetnek vendéglátók, több idő 
jut a bemutatkozásra, és az utazás is 
rövidül.

Daróczi Etelka

ÜNNEPI SZENTMISE PÁTYON
Öt éve Spányi Antal székesfehérvári megyés püspök szentmise ke-
retében szentelte fel a Szent II. János Pál pápa-templomot.

Az évforduló alkalmából április 28-án, reggel 8 órakor Somorjai Ádám 
bencés atya mutatott be ünnepi szentmisét, aki Szent II. János Pál pápa 
idejében a vatikáni Államtitkárságon dolgozott. Az Ybl Miklós-díjas Gu-
towski Robert építész által tervezett templom hasonlóképpen, mint öt éve 
a szentelésen most is megtelt ünneplő hívőkkel.

Somogyi Farkas Tamás – önkormányzati képviselő

Az idő tökéletes volt a programhoz! Szorgos kezek készítették elő a közel 
300 befutócsomagot, építették a pályát, és sokan segítettek a rajtszám kiosz-
tásánál és az útvonalakon. A futás előtt Erdélyi Anetta vidám bemelegítésével 
jól átmozgattuk magunkat, ezt követően indult a 2,5 km-es, majd az 1 km-es táv 
versenye, kicsit később elrajtoltak a hosszabb távok is (5 km, 10 km). A környező 
utcákon lelkes, elszánt futókat lehetett látni. Családok, barátok futottak együtt. A 
kisebbekre is gondolva közben az iskola pályáján elindultak az ovis futamok is. 

A Pátyi Önkormányzat, az Alpine Kft. és az Indupro Kft. anyagi támo-
gatásán kívül, számos helyi vállalkozótól kaptunk felajánlásokat a befutó 
csomagokba és a díjakhoz. Ezúton is köszönjük, hogy támogatták a II. Családi 
Futónapot! A hagyományként elindított Vándorkupát idén a Bocskai István 
Általános Iskola 2.c. osztálya nyerte, köszönjük a szép kupát Rokaly Ediná-
nak. Egy jó hangulatú délelőttöt zártunk az eredményhirdetéssel.

# FUSSPÁTYON – együtt futott kicsi és nagy

A tavaly első alkalommal megrendezett Családi Futónap olyan népszerű volt, hogy idén április 27-én ismét el-
rajtoltak a futamok. A programmal a mozgás örömére és fontosságára szeretnénk felhívni a figyelmet, és nem 
utolsósorban egy olyan közösségi programot elindítani, ami hagyományt teremt és összehozza a közösséget. 

Gondolovics Katalin 

 Gratulálunk minden futónak!
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Az idei borversenyen 5 nagyarany 
minősítés került kiosztásra, amely a 
pátyi borversenyek történetének leg-
jobb eredménye. A zsűri a nagyara-
nyokon túl 16 aranyérmet ítélt meg, 
fehérborok közül 12, rosék közül 1, 
vörösborok közül pedig 3 tétel ér-
demelte ki ezt a minősítést. Kiemel-
kedően szerepeltek az Etyek-Budai 
borvidékre jellemző Zenit és Char-
donnay borok. 

A borversenyen legsikeresebben 
szereplő borász Simon Attila lett, aki 2 
nagyarany és 2 aranyéremmel tér-
etett haza.

CIVIL

A 2024-es Pátyi Tavaszi Borversenyre 14 pátyi és környékbeli gazda 45 tételt nevezett. A nagy részük a 
korábbi évekhez hasonlóan az Etyek-Budai borvidék településeiről származott. A zsűri elnöki posztját 
Auerbachné Farkas Zsuzsanna, a Bibók Pincészet borásza látta el. A fehérborokat dr. Fiáth Attila 
nemzetközi borakadémikus, Nagy Mihály borász a tokaji Hétszőlőtől és Simon Zoltán pátyi borász 
bírálták. A rosé és vörösborokat Auerbachné Farkas Zsuzsanna, Pécseli Ágnes, az etyeki Pécseli Pince 
borásza és Tokody Tibor, az etyeki Budaprés főborásza pontozták.

TAVASZI BORVERSENY

Budakörnyéki Borkultúra Egyesület

A zsűri által legjobbnak ítélt borok kategóriánként a következők:
Fehérbor kategória : 
– Simon Attila  – Zenit 2023
– Kolláth Pál – Zenit 2023 
– Déberling Zsolt – Zenit-Pölöskei muskotály 2023
– Simon Attila – Irsai Olivér 2023
A gazdák és vendégek által legjobbnak ítélt bor kategóriánként a következő:
Fehérbor: – Székely Lajos – Rajnai rizling 2023
Rosé: – Székely Lajos – Kékfrankos rosé 2023
Vörös: – Simon Zoltán – Cabernet sauvignon 2022

Nagyarany díj Rose kategória Arany díj: 
– Szeitz Zsolt – Cabernet sauvignon rosé 2023 
Vörösbor kategória Nagyarany díj: 
– Simon Zoltán – Cabernet sauvignon 2022

KEMPO ÉREM ESŐ PÁTYON

A Pátyi Berserker Kempo Dojo kempokái Sensei Fülöp Márk 1. 
danos mester vezetésével sikeresen zárták a II. Szada Utánpótlás 
Kempo Kupát, amit április 27-én, szombaton rendeztek meg. A 
kempo „az ököl igazsága” egy kínai gyökerű, de japán területen is nép-
szerű karateváltozat. Négy pátyi, fiatal harcos küzdött eredménye-
sen Submission, Light contact és Full contact versenyszámokban. 

Gratulálunk minden borásznak és gazdának a borokhoz! 
Köszönjük az Amina Csárdának, hogy helyet biztosított a rendezvénynek! 

Viszneki Erika

Gratulálunk minden harcosnak és mesterüknek a felkészítésért!

Light contact: 
Garbaisz Ákos 2. hely
Mátyás Rajmund 2. hely
Petőfi-Juhász Bence 3. hely
Viszneki Dávid 2. hely

Full contact:
Garbaisz Ákos 1. hely
Mátyás Rajmund 2. hely 

Submission: 
Garbaisz Ákos 1. hely
Mátyás Rajmund 2. hely
Petőfi-Juhász Bence 2. hely

A kempo verseny eredményei a következők:



27

CIVIL

2024. május

Az elmúlt évek aszályos időszakai 
azonban a tavat sem kímélték, a tó 
életciklusa, a természetes szukcesszió 
előrehaladt. Míg a tó látogatottsága 
fokozatosan növekedett, a nyílt víz-
felület visszahúzódott, egyre kevésbé 
volt látható, és a tanösvény egyes 
állomásai varázsukat elvesztették. 
Ezen a helyzeten változtattunk mun-
kánkkal. 

A tanösvény közepén található 
stég előtti gyékény-nád zónában 
mintegy 25–35 méter hosszan és 
mintegy 5 méter szélességben nyílást 
vágtunk, hogy a látogatók, különö-
sen a gyerekek rálássanak a nyílt 
vízfelületre. Ezen kívül egy úszó 
költőszigetet készítettünk és helyez-
tünk ki a vízimadarak fészkelési lehe-
tőségeinek javítása érdekében, va-
lamint 2 db C odú és 2 db D fészek-
odút helyeztünk ki a tanösvény mel-
letti fákra, a remélhetőleg mihama-
rabb beköltöző madarak részére.

ÉLŐHELYKEZELÉS A SASFÉSZEK-TÓNÁL  
Március 22-én, a víz világnapján egyesületünk a Pest Megyei Értéktárban szereplő Sasfészek-tónál 
tevékenykedett, mely egyúttal helyi jelentőségű védett természeti terület. A tó kalandos története (a 
kilencvenes években kamionparkolót álmodtak meg helyére, s csak hosszas kemény csatározás után 
sikerült megmenteni) jól végződött, hiszen a tó helyi védelem alá került, a határánál épült ipari létesítmény 
tanösvényt épített a tó értékeinek bemutatására, és az önkormányzat természetvédelmi kezelési terv 
alapján biztosítja a védelmét. 

dr. Bőhm András Zsarnóczay István – elnök,  – tiszteletbeli elnök

A Zsámbéki Medence Tájvédel-
mi Egyesület nevében külön szeret-
nénk köszönetet mondani a ZÁB-
RÁK Kútfúró és Környezetvédelmi 
Szolgáltató Kft. (Budapest) nagy-
számú lelkes munkatársának, akik 
önkéntes munkájukkal lehetővé tet-
ték a természetvédelmi élőhely ke-
zelést. Ugyancsak köszönetünket 
fejezzük ki az INPARK Pátynak, 
akik a kihelyezett madárodúk költ-
ségeit vállalták, és sokat tesznek e 
vizes élőhely megóvásáért.  

Úgy tapasztaljuk, hogy Páty Köz-
ség Önkormányzata és a védett tó 
mellett található ipari vállalkozás 
nemcsak együtt tud élni egy ter-
mészeti értékkel, de meg is tudja 
azt becsülni. Példát mutatva arra, 
hogy ez nemcsak a Lajtán túl lehet-
séges, hanem a Lajtán innen, nálunk 
is. Igazolva látjuk azt a régóta han- 
goztatott meggyőződésünket, hogy 
egy környezetbarát módon működő 
vállalkozás együtt tud „élni” egy ter-
mészetvédelmi területtel. 
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 kurir@paty.hu 
vagy 

06 (23) 555 532

AZ ÖN 
HIRDETÉSÉNEK 

HELYE!

Páty Önkormányzatának lapja

Bővebb információk:
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Páty, Torbágyi út 29. 
Tel: 06 23 9000 23
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Tel: 
E-mail: 
Cím: 

0620 332-8399
info@autosboltpaty.hu

2071 Páty Töki utca 27. 

AUTÓSBOLT  és

SZERSZÁMBOLT

AUTÓALKATRÉSZEK MINDEN T PUSHOZ
OLAJAK-SZŰRŐK-SZÍJAK-FELSZERELÉSEK

AUTÓÁPOLÁSI CIKKEK-CSAPÁGYAK

Í

www.autosboltpaty.hu

H,K,CS: 10-17, P: 10-16, Szo: 9-12, Sze,Va: ZÁRVA. 
Nyitva: 

2024. május
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